
Hej  
 
Efter svære overvejelser er Peter og jeg enige om nedenstående, idet vi endnu engang må konstatere, at 
manglende økonomi og styring, betyder udsættelse af færdiggørelsen af vejprojekterne i Bælum 
 
I stedet for at acceptere halve eller kvarte løsninger, der vil skæmme helheden i rigtig mange år fremover, 
er vores ønske eller indstilling, at Rebild kommune venter til næste år, med at gøre projektet færdigt. Det 
giver også kommunen tid til, at få lavet de tiltrængte og nødvendige renoveringer af fortove og kantsten. 
På den måde vil det også lykkes at komme i mål på den mest optimale måde. 
 
Vi ønsker med andre ord, ikke nogen form for reducerede, eller nye discount løsninger, men ser frem til at 
få gjort vejprojektet færdigt i 2023.  
Samtidig understreger vi kraftigt, at tiden frem til 2023 bruges på stærkt tiltrængte og nødvendige 
udskiftninger af fortovsfliser samt kantsten. 
 
Med venlig hilsen 
Bælum Lokalråd 


